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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie školstva, kultúry, športu a mládeže  

Mestského zastupiteľstva v Komárne zo dňa 28. novembra 2017 
 
 
Prítomní: 
- členovia: Ing. Konštantín Glič, MUDr. Horváth Attila, MUDr. Ipóth Szilárd, MUDr. Anton Marek, 

Bak Norbert, Mgr.Broczky Ladislav, Mgr. Igor Horváth, Ing. Szilárd Kovács, Szayka 
Róbert, Ing. Ferencz Ladislav  

- ospravedlnene sa  nezúčastnil  zasadnutia: Bak Norbert,   Ing. Szilárd Kovács, Mgr.Broczky 
Ladislav, 

- neospravedlnene sa nezúčastnil zasadnutia: - 
- vedúci OŠK MsÚ: Mgr. János Bajkai 
- zapisovateľ: Melinda Szénásyová 
 
 
 
Program : 
 

-  1. Informatívna správa TE-1609/2017 – Riešenie mestskej hromadnej   
        dopravy v Meste Komárno na ďalších 10 rokov 

-  2. Návrh Programového  rozpočtu Mesta Komárno na rok 2018 a  
       nezáväzný návrh Programového rozpočtu Mesta Komárno na roky 
       2019,2020   
-  3. Rôzne 

 
 
 
 
A/ OTVORENIE 
 

Ing. Konštantín Glič, predseda komisie privítal členov a ostatných prítomných. 
Konštatoval, že z desiatich členov je prítomných  sedem. 

Predseda komisie uviedol programové body zasadnutia komisie. Bodmi boli: 

 
-  1. Informatívna správa TE-1609/2017 – Riešenie mestskej hromadnej   

        dopravy v Meste Komárno na ďalších 10 rokov 

-  2. Návrh Programového  rozpočtu Mesta Komárno na rok 2018 a  

       nezáväzný návrh Programového rozpočtu Mesta Komárno na roky 

       2019,2020   

-  3. Rôzne  

 

 
 
 
 
 
 
 



 
 
1/   Informatívna správa TE-1609/2017 – Riešenie mestskej hromadnej dopravy v Meste 

      Komárno na ďalších 10 rokov 

 

Ing. Alexander Patus  - vedúci Komunálneho odboru informoval športovú komisiu  že 

v súčastnosti má Mesto Komárno uzatvorenú zmluvu o službách vo verejnom záujme na 

zabezpečenie pravidelnej mestskej automobilovej dopravy na území Mesta Komárno. 

Zmluva bude predĺžená jej dodatkom do 31.12.2018. Pred uplynutím platnosti zmluvy Mesto 

Komárno vyhlási v súlade s platnou legislatívou verejnú súťaž na dodávateľa – dopravcu 

uvedenej služby na zmluvné obdobie 10 rokov. Z tohto dôvodu sa Mesto Komárno stavia k 

návrhu na riešenie MHD v meste Komárno zodpovedne. 

Na základe uvedeného predkladáme zhodnotenie aktuálneho stavu, jeho vyhodnotenie, ako aj 

vyhodnotenie názorov obyvateľov na poskytovanú službu (dotazníková akcia), možné 

alternatívne riešenia a konkrétne otázky kladené jednotlivým Komisiám pri MsZ a očakávame 

konštruktívne návrhy riešenia, odpovede ktoré Mesto Komárno zapracuje do konečných 

návrhov, ktoré budú podkladom pre verejné obstarávanie. 

 

Na základe predloženej analýzy a predložených možných alternatívnych riešení v mestskej 

hromadnej dopravy na území mesta Komárno sa obraciame na jednotlivé komisie 

o zodpovedanie nižšie uvedených otázok ako riešiť nasledovnú oblasť: 

 

1. S akým vozidlovým parkom uvažovať? 

2. Riešiť problém Harčášu? 

3. Rozšíriť počet liniek a spojov? 

4. Zmeniť ceny cestovných lístkov? 

5. Uvažovať s vybavenín (WI-FI, klimatizácia, GPS, ...) v autobusoch? 

6. Uvažovať so zavedením služby DRT (doprava na zavolanie)? 

 

 

Očakávame Vaše návrhy k riešeniu hromadnej dopravy na ďalších 10 rokov v meste Komárno, 

ktoré nie sú uvedené v materiáli. 

 

 

Vyjadrenie športovej komisie  : 

 

-navrhnúť a cestujúcim  ponúknuť flexibilnejší, modernejší a efektívnejší spôsob dopravy 

- modernizovať vozový park –   napr. novými elektrobusmi  

- zvýšený dopyt je po ekologickej doprave 

- lacnejší spôsob dopravy, žiaci, študenti a dôchodcovia zadarmo 

- zaviesť školské autobusy v raňajších a poobedňajších hodinách 

- zamyslieť sa nad dopravou na zavolanie s využitím taxislužby 

 

 

 

 

 
 
 
 



 
 
 
2/ Návrh programového rozpočtu mesta Komárno na rok 2018 a nezáväzný návrh     

    Programového rozpočtu Mesta Komárno na roky 2019,2020 

 
 

 V dôvodovej správe k návrhu rozpočtu Mesta Komárno na rok 2018 a k návrhu rozpočtu na 

roky 2019-2020  sa uvádza : 

 

V bežných výdavkoch je vyčlenených na športový fond suma 260 000,- EUR, tak ako v roku 

2017, ale na zlepšenie podmienok športovania a podporu športových činností v meste je 

vyčlenených ďalších 260 000 ,- EUR, ale účelovo sa budú prideľovať výhradne na opravy 

a údržbu športových zariadení vo vlastníctve mesta. 

 

 

Ing. Ferencz – mesto sa malo starať o svoj majetok, táto dotácia ktorá sa bude účelovo 

prideľovať výhradne na opravy a údržbu športových zariadení vo vlastníctve mesta nie je voči 

iným klubom férová, neviem sa s tým stotožniť, nám táto dotácia nepomôže. Chýba koncepcia 

mesta na rozdelenie financií jednotlivým klubom .  

 

MUDr. Marek – táto dotácia 260 000,- eur je malá , každý rok sa zvyšujú výdavky klubov 

MUDr. Horváth – treba podporovať tie kluby, ktoré vychovávajú mládež  

 

 

Návrh športovej komisie  na  zmenu  členenia športového fondu  na rok 2018 : 

 

- Na priamu  činnosť klubu  zvýšenie z 260 000,- EUR na  360 000,- EUR 

- Na investície  : zníženie z 260 000,- EUR na  160 000,- EUR  

 

 

Hlasovanie : jednohlasne   : 7:0:0  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
3/  Rôzne  
 

Predseda športovej komisie Ing. Glič  privítal  vedenie Mestského basketbalového klubu Komárno Ing. 
Csonku a Ing. Weszelovského. 
 
Vedenie basketbalového klubu sa obrátilo s prosbou na športovú komisiu  o znovu prejednanie 
žiadosti MBK Komárno o poskytnutie finančnej dotácie podľa VZN č.15/2012 na základe 
žiadosti klubu  z 22. septembra 2017. Začiatok súťažného ročníka 2017/2018 sprevádzajú klub 
finančné problémy a to i rozšírením Alpsko-jadranského pohára a dočasným výpadkom 
sponzoringu. Vedenie  basketbalového klubu žiadalo dotáciu cca 30 000,- EUR  a v návrhu 
uznesenia na poskytnutie dotácie  TE-1520/2017 bol návrh   uznesenia o poskytnutie  dotácie vo 
výške 10 000,- EUR. 
 
 
Stanovisko športovej komisie :  treba  túto žiadosť podporiť vo výške 10 000,- EUR, žiadame 
vedenie mesta označiť zdroj z čoho bude táto suma uhradená. 
 
 
Hlasovanie : 6:0:0:1 
 
 
Ing. Konštantín Glič informoval športovú komisiu o stave krytej plavárne. Má sa odovzdať do 
užívania  18.decembra 2017. 
 
 

 ZÁVER 
 

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
 
 
 
 

Zapísal: Melinda Szénásyová 

V Komárne dňa  28.11.2017 

 
 

Ing. Konštantín Glič 

   predseda komisie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


